

Commissie Bestuur en Middelen op donderdag 25 mei 2023

### Concept Besluitenlijst

Aanwezig: de heer **Van Tienhoven** (VVD), de heer **Kramer** (D66), de heer **Sondorp** (GrL), mw **Roos** (HvB), mevrouw **Van Heerikhuize** (CDA), de heer **Van Os** (PvdA), de heer **Van de Bunt** (LB), de mevrouw **Zoetmulder** (VVD), de heer **Slewe** (ZB).

College: Burgemeester **Roest**, wethouder **Heijink**.

Voorzitter: de heer **Harder**

Griffier: de heer **Van Beek**

#### 1. Opening en bericht van verhindering

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.

Bericht van verhindering is ontvangen van dhr. Metselaar; mw. Roos vervangt haar en dhr. Slewe vervangt mw. Faas.

#### 2. Vaststellen van de agenda

De voorzitter doet enkele wijzigingsvoorstellen:

- Agendapunt jaarstukken rekenkamer als eerste te behandelen
- Agendapunten 6 en 13 te koppelen
- Agendapunt 7a (raadsvoorstel wijziging verordening vertrouwenscommissie) toe te voegen.

De agenda wordt aldus vastgesteld.

#### 3. Inspreken in de commissie

Er heeft zich één inspreker gemeld, die haar bijdrage levert. Vanuit de commissie worden enkele vragen gesteld.

#### 8. Jaarstukken Rekenkamercommissie

Van de zijde van de rekenkamercommissie wordt een korte toelichting gegeven.

Er zijn enkele opmerkingen en vragen vanuit de commissie.

#### 9. B2 LIS 16 maart 2023 Reactie inwoners op voornemen verruimen openingstijden AH Bennebroek (agenderingsverzoek HvB) (informatie en oriëntatie)

Mw. Roos licht toe dat de ervaren overlast de reden is waarom zij dit onderwerp aan de orde wil stellen. Vanuit de commissie worden aanvullende vragen gesteld.

Het college kent de problematiek en reageert op de vragen.

#### **4. Raadsvoorstel Voortgangsnota MRA voor wensen en opvattingen**

(meningsvormend)

De commissie spreekt over de MRA en de voorliggende voortgangsnota en stelt enkele vragen. De portefeuillehouder geeft een reactie.

De commissie adviseert om het raadsvoorstel als bespreekpunt te agenderen voor de raadsvergadering van 1 juni 2023.

#### **5. Initiatiefvoorstel wijziging toevoeging art. 25 RvO (GrL) (meningsvormend)**

Wordt gekoppeld met:

#### **6. Initiatiefvoorstel Wijziging art. 25 lid 3 RvO (GrL) (meningsvormend)**

De heer Sondorp schetst de context en licht de voorstellen toe. De commissie stelt enkele vragen en geeft zijn gevoelens. Op de vragen wordt door de indiener gereageerd.

De commissie adviseert om de raadsvoorstellen als bespreekpunt te agenderen voor de raadsvergadering van 1 juni 2023.

#### **7. Raadsvoorstel benoemen accountant (meningsvormend) gekoppeld aan punt**

#### **13. Mededelingen uit de auditcommissie**

De heer Van Tienhoven doet een tweetal mededelingen uit de auditcommissie: de selectie voor een nieuwe accountant is goed verlopen; zie raadsvoorstel tot benoeming. Daarnaast wijst hij op de komende vacature in de auditcommissie.

De commissie adviseert om het raadsvoorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 1 juni 2023

#### **7A Raadsvoorstel wijziging verordening vertrouwenscommissie**

(meningsvormend)

De commissie adviseert om het raadsvoorstel als bespreekpunt te agenderen voor de raadsvergadering van 1 juni 2023

#### **10. Bestuurlijke termijnagenda commissie Bestuur en Middelen**

Er is niets te melden.

#### **11. Eventuele substantiële nieuwe uitgaven/ overschrijdingen**

Er is niets te melden.

#### **12. Informatie uit regionale samenwerkingsverbanden**

Dhr. Vernooij is aangeschoven en refereert naar regionale radenbijeenkomst op 7 juni a.s. . Vervolgens geeft hij een terugkoppeling uit de MRA Raadtafel.

#### **14. Mededeling voorzitter of leden van college**

Er is niets te melden.

#### **15. Mededeling college van B & W**

Er is niets te melden.

## **16. Vaststellen van de besluitenlijst van 6 april 2023**

Er zijn geen wijzigingsvoorstellen binnengekomen. De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

## **17. Lijst van toezeggingen voor het College**

Toezegging 211 is afgedaan; deze gaat van de lijst. Er zijn geen openstaande toezeggingen.

## **18. Vragenhalfuur**

*Vraag van mw. Roos voor wethouder Heijink.*

*Nav de brand op het strand en de afgebrande strandtent Bloomingdale: Wat betekent deze brand voor de opbrengst van parkeergelden in 2023? Kunt u een schatting geven van het bedrag waarmee het parkeergeld zal afnemen, want de aantrekkingskracht van het strand is door deze brand gigantisch verminderd. Dit mede met het oog op bouw hotel daar pal achter. Gaat u de cijfers bijstellen voor 2023?*

*Vragen aan burgemeester: hoe is de brand ontstaan?*

*Waarom is er geen pomp gebruikt waarmee water uit zee is gebruikt. Dat ligt naast de strandtent.*

*Heeft de VRK nog pompen? Als ze er niet zijn, waar zijn ze dan gebleven?*

*Zijn pompen niet veel effectiever als bluswater zo dicht bij de brand aanwezig is?*

*Wat zijn de milieueffecten? Hoe veilig is het strand daar nu nog?*

*Wanneer wordt de troep opgeruimd, wanneer kunnen we weer een schoon strand tegemoet zien?*

*Wat zijn de plannen voor de toekomst?*

*Hoe zit het brandveiligheid op het strand van de strandtenten. Bloomingdale, maar ook andere tenten zijn vnl van hout gebouwd. Hoe is hiermee rekening gehouden door de VRK? Dit mede ivm het feit dat er straks weer F1 races zijn en er dan veel mensen in de buurt zijn. Veiligheid en afsluiten van Zeeweg: hoe gaat dit werken als zo'n brand uitbreekt tijdens F1?*

Van collegezijde wordt een kort antwoord gegeven.

## **19. Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering om 22.23 uur.